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Κυβερνητικές εξαγγελίες στη ∆ΕΘ

ΕΝΙΣΧΥΟΝΤΑΙ ΚΑΙ ΟΛΑ ΤΑ ΥΠΟΛΟΙΠΑ 
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Αυξάνεται το βοήθηµα στέγης, τέκνων αλλά και το 
ελάχιστο εγγυηµένο εισόδηµα στους πιο αδύναµους

Γεωργία Σαδανά  > 11-13

Ανετη πλειοψηφία εξασφαλίζει στην 
Κεντρική Επιτροπή του ΣΥΡΙΖΑ τυχόν 
πρόταση µοµφής από Πολάκη σε Κασσε-
λάκη, καθώς πέρα από τους δεκάδες 
οπαδούς του βουλευτή Χανίων, θα την 
ψηφίσουν και οι «87» του Αλέξη Τσίπρα. 
Πάντως, πέραν του Πολάκη, ετοιµάζονται 
και άλλοι για τις εσωκοµµατικές κάλπες

Ο Πολάκης 
πήρε το 

πάνω χέρι 

O Giannis παντρεύεται 
στο Costa Navarino

Με εντολή της εισαγ-
γελέως του Αρείου Πά-
γου Γεωργίας Αδειλίνη
ερευνάται η σκανδαλώδης απευθείας 
σύµβαση, το 2015, της «αναβάθµισης» πέντε 
αεροσκαφών του Π.N. ηλικίας 49 ετών, που 
πληρώθηκε µεν, και µάλιστα εν ώρα δηµο-
σιονοµικής ασφυξίας, αλλά δεν έγινε ποτέ. 
Τότε ο σηµερινός βουλευτής Επικρατείας 
του ΣΥΡΙΖΑ, ναύαρχος Αποστολάκης, ήταν 
ως αρχηγός του ΓΕΝ ο κύριος εισηγητής

1 2 3 4Το επίδοµα  
θα έχει ένα σταθερό 
τµήµα, ένα 
µεταβλητό που θα 
διαµορφώνεται για 
κάθε δικαιούχο µε 
βάση τα χρόνια 
εργασίας και τις 
αποδοχές του, ενώ θα 
περιλαµβάνει και 
πρόσθετα ποσά 
(επιδόµατα Πάσχα, 
Χριστουγέννων, 
τέκνων, µονογονεϊκής 
οικογένειας κ.λπ.)

Το σταθερό τµήµα
του επιδόµατος 
ανεργίας θα έχει 
εµπροσθοβαρή 
χαρακτήρα και θα 
ξεκινάει πιο ψηλά από 
σήµερα για να αντιµε-
τωπιστεί η µετάβαση 
στην ανεργία, ενώ ανά 
τρίµηνο θα µειώνεται, 
ως κίνητρο εύρεσης 
εργασίας 

Σε ό,τι αφορά
το µεταβλητό µέρος, 
θα έχει 
ανταποδοτικότητα, 
δηλαδή όσο 
περισσότερα έχει 
εισφέρει ένας 
εργαζόµενος 
στο ασφαλιστικό 
σύστηµα τόσο 
µεγαλύτερο ποσό 
θα δικαιούται 

Υπό µελέτη
το ανώτατο ύψος του 
ποσού, ποιοι θα το 
λαµβάνουν (για 12 
µήνες ή για µικρότερο 
διάστηµα) µε βάση 
συγκεκριµένα 
κριτήρια, ποιος 
θα είναι ο χρόνος 
εργασίας που θα 
απαιτείται για τη λήψη 
του επιδόµατος και 
ποια η αναλογία 
χρόνου εργασίας για 
κάθε µήνα χορήγησης 

n ΑΝ ΠΑΕΙ ΤΟΝ ΚΑΣΣΕΛΑΚΗ 
ΓΙΑ ΜΟΜΦΗ, ΘΑ ΤΟΝ ΡΙΞΕΙ 
n ΜΝΗΣΤΗΡΕΣ ΚΑΙ Ο ΦΑΜΕΛΛΟΣ, 
Η ∆ΟΥΡΟΥ, Ο ΦΑΡΑΝΤΟΥΡΗΣ 
ΚΑΙ Ο ΑΡΒΑΝΙΤΗΣ

Γάµος 
ινκόγκνιτο 

αλλά µε 
top celebritieςtop celebritieς

Οι λαµπρές προετοιµασίες, 
οι 200 καλεσµένοι, ο Λεµπρόν, 

τα τρία πάρτυ, το λευκό dress code 
και η νιγηριανή ενδυµασία

ΠΑΕΙ ΓΙΑ 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ 

ΣΤΟΝ ΣΥΡΙΖΑ

Παναγιώτης Τσιµπούκης  > 28-29

Στον εισαγγελέα 
Καµµένος και 
Αποστολάκης 

για τα σαπάκια 
των $500 εκατ.

Γιώργος Ευγενίδης  > 6-10

Ευρωπαϊκή πρωτοπορία

Ο ευρωπαϊκός νόµος για την 
Τεχνητή Νοηµοσύνη έχει 
πρωτοποριακές προβλέψεις 
για την προστασία θεµελιω-
δών ανθρώπινων δικαιωµάτων

Ο πρώτος 
νόµος 
για την ΑΙ

Κώστας Μπουρούσης
> 21-23
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Σήµερα:
Οικονομική ενημέρωση

μαζί με το «Πρώτο Θέμα» 
οι μεγάλες προσφορές

JOHN 
KATZENBACH
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KATZENBACH

ΚΟΚΚΙΝΗ 
1 • 2 • 3Το κορυφαίο διεθνές 

lifestyle περιοδικό

10
18

Ε Ι ∆ Ι Κ Η  Ε Κ ∆ Ο Σ Η

Ετοιµοι 
για το 

σχολείο
για το 

σχολείο
για το 

100 
ΣΥΝΤΑΓΕΣ 
ΠΟΥ ΘΑ 
ΛΑΤΡΕΨΕΤΕ

Χρήστος 
∆ρογκάρης

> 38-40
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Σ
το µικροσκόπιο των εισαγ-
γελικών αρχών βρίσκεται 
το σκάνδαλο των 500 εκατ. 
δολαρίων για την αναβάθ-
µιση 5 αεροσκαφών ναυτι-
κής συνεργασίας P-3Β Orion 

του Πολεµικού Ναυτικού, µε πρωταγωνιστή 
τον πρόεδρο των ΑΝΕΛ και τότε υπουργό 
Εθνικής Αµυνας (2015- 2019) Πάνο Καµ-
µένο. Η Εισαγγελία διερευνά την πιθανή 
διάπραξη τριών κακουργηµάτων, µεταξύ 
των οποίων και το αδίκηµα της νοµιµοποί-
ησης εσόδων από εγκληµατικές δραστη-
ριότητες (ξέπλυµα µαύρου χρήµατος). 

Οι εισαγγελείς καλούνται να ερευνήσουν 
 το σκάνδαλο των 500 εκατ. δολαρίων για 
την αναβάθµιση των 5 αεροσκαφών P-3Β 
του Πολεµικού Ναυτικού µε απευθείας 
ανάθεση, η οποία έπρεπε να έχει ήδη 
ολοκληρωθεί εδώ και χρόνια, αλλά ακόµα, 
έως τώρα που γράφονται αυτές οι γραµµές, 
παραµένει γράµµα κενό.

Ο 59χρονος Πάνος Καµµένος, ο οποίος 
διετέλεσε ΥΕΘΑ από 27 Ιανουαρίου 2015 
έως 14 Ιανουαρίου 2019, είχε επιδείξει στο 
ξεκίνηµα της θητείας του στον υπουργικό 
θώκο το 2015, έντονο ενδιαφέρον για την 
αναβάθµιση των πεπαλαιωµένων P-3Β 
Orion. Και είχε επιδείξει ενδιαφέρον σε 
µια χρονική περίοδο που η οικονοµία της 
χώρας µαστιζόταν από τις ασφυκτικές πι-
έσεις των µνηµονιακών υποχρεώσεων και 
ο κρατικός κορβανάς ήταν άδειος. Ηταν ο 
άνθρωπος που είχε προτείνει και υποστη-
ρίξει µε πάθος και ζέση την άµεση ανα-
βάθµιση των αεροσκαφών P-3Β.

Η µήνυση 
Την εισαγγελική διερεύνηση προκάλεσε 
ο απόστρατος αξιωµατικός του Πολεµικού 
Ναυτικού Παναγιώτης Σταµάτης, ο οποί-
ος κατέθεσε στην  εισαγγελέα του Αρείου 
Πάγου Γεωργία Αδειλίνη µηνυτήρια 
αναφορά για τη µη πραγµατοποιηθείσα 
εδώ και εννέα χρόνια σύµβαση του ΥΠΕΘΑ 
µε την εταιρεία Lockheed Martin για τον 
εκσυγχρονισµό και την  αναβάθµιση 5 αε-
ροσκαφών P-3Β του Π.Ν. ύψους 499.843.145 
δολαρίων. 

Η µήνυση στρέφεται κατά παντός συµ-
µετόχου και εµπλεκοµένου, µε κοινή 
δράση και κοινό δόλο, αρµόδιου υπηρεσι-
ακού παράγοντα και εξωθεσµικού συναυ-
τουργού ή ηθικού αυτουργού και κατά 
παντός άλλου προσώπου σε βάρος του 
οποίου προκύπτουν αποχρώσες ενδείξεις 
ενοχής για τις κακουργηµατικού χαρακτή-
ρα αξιόποινες πράξεις των α) απιστίας,  β) 
δωροδοκίας αξιωµατούχων και γ) νοµιµο-
ποίησης εσόδων από εγκληµατικές δρα-
στηριότητες.

Κατά κύριο λόγο τα βέλη της µήνυσης 
«κατευθύνονται» στον κ. Καµµένο και εκ 
των πραγµάτων και κατά όσων συµµετείχαν 
στην κρίσιµη συνεδρίαση του ΚΥΣΕΑ κατά 
την οποία ελήφθη και οριστικοποιήθηκε η 
διακρατική συµφωνία Letter of Acceptance 
(LOA) για τον εκσυγχρονισµό των αερο-
σκαφών από τη Lockheed.

Στην επίµαχη αυτή συνεδρίαση του 
ΚΥΣΕΑ, εκτός του κ. Καµµένου, συµµετεί-

χαν ο πρώην πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ Αλέξης 
Τσίπρας, ο πρώην αντιναύαρχος, βουλευ-
τής, αλλά και πρώην υπουργός Εθνικής 
Αµυνας στη δεύτερη κυβέρνηση του ΣΥ-
ΡΙΖΑ Ευάγγελος Αποστολάκης ως ο πλέ-
ον αρµόδιος, αφού τα αεροπλάνα αυτά 
είναι στο Πολεµικό Ναυτικό και ο ίδιος ήταν 
Α/ΓΕΝ και ο πρώην ΓΕΕΘΑ στρατηγός 
Μιχαήλ Κωσταράκος.

 Φυσικά η δικογραφία θα πάρει τον 
δρόµο προς τη Βουλή λόγω της φερόµενης 
εµπλοκής των κυρίων Τσίπρα και Αποστο-
λάκη, ενώ ως προς τα µη πολιτικά πρόσω-
πα θα διαχωριστεί και θα ερευνηθεί από 
την Εισαγγελία.

Σήµερα τα αεροσκάφη είναι παροπλι-
σµένα στις εγκαταστάσεις της Ελληνικής 
Αεροπορικής Βιοµηχανίας (ΕΑΒ) στην Τα-
νάγρα και στην αεροπορική βάση της 
Ελευσίνας, χωρίς να γνωρίζει κανείς τι τύχη 
θα έχουν.

Η σύµβαση αναβάθµισης των αεροσκα-
φών υπεγράφη τον Μάρτιο του 2015, όταν 
σχεδόν είχαν εξαντληθεί όλα τα ταµειακά 
διαθέσιµα του ∆ηµοσίου κατά τη διακυ-
βέρνηση της χώρας από τη συνεργασία των 
ΣΥΡΙΖΑ-ΑΝΕΛ την περίοδο των µνηµονίων. 

Τότε, ο κ. Καµµένος προέβαλε µε επιµονή 
ότι το πρόγραµµα εκσυγχρονισµού των 
 P-3Β είναι απαραίτητο και αναγκαίο για 
την εθνική άµυνα της χώρας, αλλά και οι-
κονοµικά επωφελές σε σχέση µε άλλες 
λύσεις.

Ετσι, στη συνεδρίαση του ΚΥΣΕΑ της 
15ης Μαρτίου 2015 εγκρίθηκε το σχέδιο 
διακρατικής συµφωνίας (LOA) για τον εκ-
συγχρονισµό των επίµαχων πεπαλαιωµένων 
αεροσκαφών ηλικίας  49 ετών. Ενδεικτικό 
του πνεύµατος που επικρατούσε την επί-
µαχη κρίσιµη χρονική στιγµή στο ΥΕΘΑ 
ήταν η εκτίµηση ότι τα αεροσκάφη P-3B 
«είναι σήµερα (σ.σ.: το 2015) ηλικίας 25 
ετών», αγνοώντας ή αποκρύβοντας εντελώς 
τυχαία ότι είχαν στην πλάτη τους τότε 49 
χρόνια.

Ωστόσο, σε χρόνο ρεκόρ για τα ελληνι-
κά δεδοµένα και µε διαδικασίες fast-track, 
δηλαδή προτού καν συµπληρωθούν 20 
ηµέρες από την έγκριση του ΚΥΣΕΑ, το 
ΥΕΘΑ έσπευσε να ενεργοποιήσει τη σύµ-
βαση καταβάλλοντας προκαταβολή 45 εκατ. 
δολαρίων στην ανάδοχο εταιρεία. 

Η  Lockheed ανέλαβε την υποχρέωση 
να ολοκληρώσει την αναβάθµιση έως το 

2020, κάτι που µέχρι στιγµής δεν έχει υλο-
ποιηθεί, παρά το γεγονός ότι η τελευταία 
δόση καταβλήθηκε στις 15 Σεπτεµβρίου 
2020, επισηµαίνει το µέλος του ∆ιοικητικού 
Συµβουλίου της Ενώσεως Αποστράτων 
Αξιωµατικών Ναυτικού κ. Σταµάτης. 

Το «ΘΕΜΑ» είχε αναδείξει 
το σκάνδαλο το 2015
Από την πρώτη στιγµή (Απρίλιο 2015) το 
«ΘΕΜΑ» και το protothema.gr µε σειρά 
δηµοσιευµάτων έφεραν στο φως την ανε-
ξήγητη τότε κυβερνητική απόφαση να 
εκσυγχρονιστούν τα παροπλισµένα εδώ 
και µια δεκαετία P-3Β, όµως παρ’ όλα αυτά 
οι εισαγγελικές αρχές κώφευσαν. 

Τα µεταχειρισµένα Ρ-3Β αποτέλεσαν 
δωρεά αµερικανικής βοήθειας (1991-1992) 
και εντάχθηκαν στο Π.Ν., ενώ παροπλίστη-
καν το 2009, καθώς µεταξύ των άλλων είχαν 
συµπληρώσει τις προβλεπόµενες ώρες 
πτήσεων. 

Μάλιστα, το «ΘΕΜΑ» είχε αποκαλύψει 
την επιστολή του αποβιώσαντος µεταγε-
νέστερα Ντένη Πλέσσα, αντιπροέδρου της 
Lockheed και επικεφαλής του γραφείου 
της αµερικανικής εταιρείας οπλικών συ-

Με εντολή της εισαγγελέως του Αρείου Πάγου Γεωργίας Αδειλίνη ερευνάται 
η σκανδαλώδης απευθείας σύµβαση το 2015, της «αναβάθµισης» πέντε 
αεροσκαφών του Π.N. ηλικίας 49 ετών, που πληρώθηκε µεν -και µάλιστα 
εν ώρα δηµοσιονοµικής ασφυξίας- αλλά δεν έγινε ποτέ. Τότε ο σηµερινός 
βουλευτής Επικρατείας του ΣΥΡΙΖΑ, ναύαρχος Αποστολάκης, ήταν ως αρχηγός 
του ΓΕΝ ο κύριος εισηγητής _ Του Παναγιώτη Τσιµπούκη tak_tsi@yahoo.gr

Τα δηµοσιεύµατα του «ΘΕΜΑτος» στις 4 και 11 Απριλίου του 2015 για το σκάνδαλο

ΣΤΟΝ 
ΕΙΣΑΓΓΕΛΕΑ 
ΚΑΜΜΕΝΟΣ 

ΚΑΙ 
ΑΠΟΣΤΟΛΑΚΗΣΑΠΟΣΤΟΛΑΚΗΣ

για τα σαπάκια 
των $500 εκατ.

Μετά από 9 χρόνια
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στηµάτων στην Αθήνα, µε την οποία καθί-
στατο σαφές ότι ο εκσυγχρονισµός των 
αεροσκαφών P-3B µε εκτιµώµενο κόστος 
500 εκατ. δολάρια, εθεωρείτο από την ίδια 
τη Lockheed «µη οικονοµικά αποδεκτός»
και «µη τεχνικοοικονοµικά συµφέρουσα 
λύση». Με απόλυτη σαφήνεια και µε τον 
πιο ξεκάθαρο τρόπο, η Lockheed στην 
επιστολή της προειδοποιούσε ότι η ανα-
κατασκευή των υφιστάµενων P-3Β θα 
κοστίσει στο Ελληνικό ∆ηµόσιο ακριβότε-
ρα από άλλες λύσεις.

Ενδεικτικά, ο Ντένης Πλέσσας τον Μά-
ιο του 2013 µε επιστολή του προς τη ∆ιεύ-
θυνση Εξοπλισµών του ΓΕΝ προειδοποι-
ούσε ότι «η ενεργοποίηση των P-3B δεν 
αποτελεί την ενδεδειγµένη επιλογή χαµηλού 
κόστους και ρίσκου βραχυπρόθεσµα ή 
µακροπρόθεσµα» και ότι η διαδικασία 
αναβάθµισης των υπέργηρων P-3B του 
Π.Ν. που βρίσκονται σε ακινησία σχεδόν 
επί µία δεκαετία «ενέχει µεγάλο ρίσκο».

Συγκεκριµένα, είχε προτείνει ο Ντένης 
Πλέσσας αντί της ανακατασκευής των P-3B 
να ληφθεί απόφαση για προµήθεια των 
νεότερων αεροσκαφών P-3C, επισηµαίνο-
ντας ότι η λύση αυτή θα κοστίσει στο Ελ-
ληνικό ∆ηµόσιο λιγότερα χρήµατα, ενώ 
παράλληλα ικανοποιεί πλήρως τις µακρο-
πρόθεσµες ανάγκες των Ενόπλων ∆υνάµε-

ων και καλύπτει τις βραχυπρόθεσµες 
απαιτήσεις του Π.Ν. µε αεροσκάφη «πολύ 
πιο σύγχρονα από τα υφιστάµενα». 

Πέρα από όλα αυτά, µέσα από τις στή-
λες του «ΘΕΜΑτος» είχε καταγραφεί η 
έντονη εντύπωση που είχε προκαλέσει το 
2015 το γεγονός ότι η αναβάθµιση των 
αεροσκαφών ναυτικής συνεργασίας δεν 
συζητήθηκε στη Βουλή από την κυβέρ-
νηση ΣΥΡΙΖΑ-ΑΝΕΛ, παρά το γεγονός ότι 
το κόστος του προγράµµατος αυξήθηκε 
κατά 30% λόγω της αλλαγής της ισοτιµίας 
ευρώ/δολαρίου µέσα σε λίγους µήνες. Με 
άλλα λόγια, ενώ στις 30 Οκτωβρίου του 
2014 η ισοτιµία ήταν στο 1:1,27, η ενεργο-
ποίηση της σύµβασης και της LOA έγινε 
µε την ισοτιµία στο 1:1,08.

Το διάστηµα εκείνο είχε επισηµανθεί ότι 
η υλοποίηση του όλου προγράµµατος ανα-
βάθµισης των αεροσκαφών επί της ουσίας 
έγινε εν κρυπτώ. Και αυτό γιατί επίσηµη 
ανακοίνωση -όπως πάγια συνηθίζεται- µε 
τα βασικά χαρακτηριστικά του προγράµµα-
τος δεν υπήρξε. Ούτε όµως υπήρξε ανακοί-
νωση τόσο για την απόφαση που έλαβε το 
ΚΥΣΕΑ στις 15 Μαρτίου 2015 όταν ενέκρινε 
την αναβάθµιση των 5 αεροσκαφών µε 
εκτιµώµενο κόστος τα 500 εκατ. δολάρια, 
όσο και για την ενεργοποίηση της σύµβασης 
µε την εκταµίευση της προκαταβολής των 

45 εκατ. δολαρίων. Την επίµαχη περίοδο 
του Απριλίου του 2015 ο τότε ευρωβουλευ-
τής του ΣΥΡΙΖΑ  Κώστας Χρυσόγονος, 
καρφώνοντας εµµέσως πλην σαφώς τον κ. 
Καµµένο, είχε κάνει λόγο για την αναγκαι-
ότητα περαιτέρω εξηγήσεων από την τότε 
κυβέρνηση και τον υπουργό Εθνικής Αµυνας 
σχετικά µε το «γιατί είναι κατεπείγουσα 
αυτή η δαπάνη ανακατασκευής των πολεµι-
κών αεροπλάνων ύψους 500 εκατ. δολαρίων». 
Χαρακτηριστικά είχε τονίσει ότι έπρεπε να 
γίνει συζήτηση στη Βουλή προκειµένου να 
δοθούν αναλυτικές εξηγήσεις για το πού 
είναι το κατεπείγον του θέµατος, καθώς 
«εγείρονται πολλά ερωτήµατα ως προς το 
γιατί πρέπει αυτή η κίνηση να θεωρείται 
πρώτη προτεραιότητα για την ελληνική 
κυβέρνηση αυτή τη στιγµή».

«Είναι σαφές πάντως», είχε τονίσει ο κ. 
Χρυσόγονος, ότι «την πολιτική ευθύνη την 
έχει ο υπουργός Αµυνας, ειδικά τη στιγµή 
που είναι και κυβερνητικός εταίρος».

Ερωτηµατικά 
ως προς τον κ. Καµµένο
Ο απόστρατος αξιωµατικός του Π.Ν. κ. 
Σταµάτης, στη µήνυσή του θέτει ορισµένα 
ερωτήµατα προς τους εισαγγελείς που θα 
διενεργήσουν την έρευνα. Ερωτήµατα που 
αφορούν τις ενέργειες του κ. Καµµένου. 
Ενδεικτικά, ο απόστρατος αξιωµατικός του 
Π.Ν. ερωτά:

«Σε µια χρονική περίοδο (2015) που τα 
ταµειακά διαθέσιµα του ∆ηµοσίου έχουν 
σχεδόν εξαντληθεί και στην κυβέρνηση 
αµφιταλαντεύονται από το δίληµµα αν θα 

πληρωθούν µισθοί και συντάξεις ή οι δόσεις 
προς τους δανειστές, σε µια περίοδο τροµα-
κτικής οικονοµικής στενότητας, που το Ελ-
ληνικό ∆ηµόσιο αναζητά εναγωνίως κονδύ-
λια για να πληρώσει µισθούς και συντάξεις 
δεσµεύοντας καταθέσεις ∆ΕΚΟ, ή και τα 
διαθέσιµα των περιφερειών, τη δεδοµένη 
στιγµή που έψαχνε η κυβέρνηση να βρει 
200 εκατοµµύρια για την ανθρωπιστική 
κρίση και τους ανθρώπους που βρισκόντου-
σαν στα όρια της απόλυτης φτώχειας, κάποιοι 
αποφάσισαν να πετάξουν 500 εκατοµµύρια 
σε µια προφανώς µη αναγκαία και επιβλαβή 
συµφωνία εκσυγχρονισµού υπέργηρων 
αεροσκαφών». 

Στην 31 σελίδων µηνυτήρια αναφορά 
του ο πρώην αξιωµατικός του Π.Ν., αφού 
προηγουµένως παραθέτει σωρεία στοιχεί-
ων, υπογραµµίζει: «Οπως λοιπόν αποδει-
κνύεται πλέον περίτρανα, ούτε επιτακτική 
ανάγκη ήταν ο εκσυγχρονισµός των P-3Β, 
ούτε ήταν η καλύτερη επιλογή» και προ-
σθέτει: «Η συγκεκριµένη απόφαση και η 
εκταµίευση λήφθηκαν µέσα σε συνθήκες 
οιονεί δηµοσιονοµικής χρεοκοπίας και 
οξείας οικονοµικής κρίσης των πολιτών, σε 
µία περίοδο που οι πολίτες µάτωναν για να 
κλείσουν τα ελλείµµατα».

Ο κ. Σταµάτης, απευθυνόµενος στην 
κυρία Αδειλίνη, υπογραµµίζει: «Θα πρέπει 
να αποδοθούν οι ευθύνες για την εξόφθαλµα 
και αποδεδειγµένα πλέον επιβλαβή για το 
Ελληνικό ∆ηµόσιο σύµβαση µε ανάδοχο την 
εταιρεία Lockheed για την εκτέλεση των 
εργασιών εκσυγχρονισµού και την αναβάθ-
µιση των αεροσκαφών ναυτικής συνεργα-
σίας P3 του ΠΝ» και συνεχίζει: «Υπήρξε 
αδιαµφισβήτητα επιβλαβής η σύµβαση, 
αφού αν και έχει από το 2020 εξοφληθεί 
πλήρως, ούτε ένα αεροσκάφος σήµερα, το 
2024, δεν είναι επιχειρησιακά έτοιµο να 
πετάξει!».

Σε άλλο σηµείο της µηνυτήριας αναφο-
ράς ο κ. Σταµάτης υπογραµµίζει:

«Στη συγκεκριµένη περίπτωση, άγνωστοι 
σε εµένα αξιωµατούχοι, που συνέταξαν και 
συνυπέγραψαν τα ανωτέρω έγγραφα µε 
σκοπό την κατάρτιση της επιβλαβούς σύµ-
βασης, εις πλήρη γνώση τους ότι αδικαιο-
πραγούσαν, τέλεσαν τα αδικήµατα και µά-
λιστα µε εγγύτατο νοµικό χαρακτηρισµό, 
τόσο κατά την αντικειµενική, όσο και κατά 
την υποκειµενική τους υπόσταση».

Η Εισαγγελία διερευνά την πιθανή διάπραξη 
τριών κακουργηµάτων, µεταξύ των οποίων 
και το αδίκηµα του ξεπλύµατος µαύρου χρήµατος

Ο Πάνος 
Καµµένος την 
εποχή που 
ήταν υπουργός 
Αµυνας και 
ψάρευε 
...καρχαρίες µε 
τον  τότε 
αντιναύαρχο 
Ευάγγελο 
Αποστολάκη
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